
     Protokół nr 02/II/14   BRM.0002.02.2014 

obrad II sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się w auli konferencyjnej 

Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku  05 grudnia 2014 roku. 

 

Obrady II sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 10
00

 

Leszek Jędras – przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę 

do podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych (zgodnie z listą obecności, stanowiąca załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, zawarty w zawiadomieniu o sesji, a stanowiący 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

W sprawie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

W związku z powyższym, po otwarciu sesji i przedstawieniu porządku obrad, co stanowiło pkt 

1 i 2, porządek obrad sesji obejmował: 

1. Otwarcie obrad II sesji. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Zgłaszanie kandydatur do pracy w komisjach stałych Rady. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie składu osobowego stałych komisji Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

2014. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Komunikaty wnioski, opinie. 

10. Ustalenie treści protokołu z I sesji. 

11. Zakończenie obrad II sesji. 

Sekretarz posiedzenia – Henryk Góralczyk. 

Ad. 2 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje zgłosili: 

1. Radny Henryk Góralczyk zgłosił sprawę przywrócenia kursowania wszystkich Pociągów 

Regionalnych przez Czerwieńsk (pismo: BRM.0003.01.2014 z 05.12.2014 r.). 

2. Radny Krzysztof Smorąg poparł interpelację H. Góralczyka i zgłosił następujące zapytania: 

- w sprawie budowy drogi na Osiedlu Słonecznym w Nietkowie (pismo: BRM.0003.05.2014 

z 05.12.2014 r.); 

- w sprawie uchwały mieszkańców Nietkowa dotyczącej obniżki ceny wody oraz informacji 

o skutkach stosowania preparatu SeaQuest do oczyszczania wodociągu w Nietkowie (pismo: 

BRM.0003.06.2014 z 05.12.2014 r.). 

3. Radny Cezary Woch zgłosił 2 interpelacje w sprawie: 

- możliwości utworzenia cmentarza w Sycowicach na działce nr 101 będąca własnością 

Agencji Nieruchomości Rolnej w Zielonej Górze (pismo: BRM.0003.02.2014 r. 

z 05.12.2014r.); 

- rozważenia możliwości zaopatrzenia w wodę dwóch rodzin zamieszkujących w Sycowicach 

(pismo: BRM.0003.03.2014 z 05.12.2014 r.); 

 oraz zapytał: czy istnieje jakikolwiek plan budowy dróg i chodników we wsiach 

Zaodrza, po ukończeniu prac związanych z budową kanalizacji? (pismo: BRM.0003.04.2014 

z 05.12.2014 r.). 
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Do protokołu interpelacje złożyli: 

1. Radna Ewa Wójtowicz – na ul. Bocznej (na wysokości sklepu spożywczego) w Czerwieńsku 

powstały wielkie ubytki pobocza drogi, które należy uzupełnić i wyrównać. Kolejna sprawa 

dotyczyła zakupu - uzupełnienia w mieście (jeszcze w tym roku) kilku koszy na śmieci 

w miejsce tych, które zostały zniszczone. 

2. Radny Wojciech Zawada popierając wystąpienie radnego H. Góralczyka poruszył 

następujące sprawy: 

- wyrównania drogi przy ul. Składowej 5a w Czerwieńsku (między blokiem, a garażami), 

- zajezdni autobusowej PKS i DaMi w Czerwieńsku (zmiana miejsca parkowania i postoju 

przewoźników komunikacji publicznej). 

Ad. 3 

Zgłaszanie kandydatów do pracy w komisjach stałych rady. 

Prowadzący obrady odczytał fragment Statutu Gminy Czerwieńsk, w części dotyczącej 

powoływania, składu i przedmiotu działania komisji stałych rady, a następnie wnosił 

o ustalenie maksymalnie 9 osobowych składów komisji, wyłączając komisję rewizyjną 

w skład, której wchodzi: przewodniczący, jego zastępca i 3 członków. 

Innych propozycji nie było. 

Rada w wyniku głosowania (15 głosów „za”) ustaliła, że komisje stałe rady będą liczyły do 9 

osób (nie dotyczy to komisji rewizyjnej). 

W dalszej części prowadzący posiedzenie poinformował, że radni otrzymali druk zgłoszenia, 

w której należało zadeklarować swoją osobę do pracy w komisjach stałych rady. Następnie 

przewodniczący wyczytał radnych, którzy wyrazili wolę pracy w Komisji Rewizyjnej. 

1. Dokowicz Zofia – wyraziła zgodę. 

2. Gruszczyński Aleksander – wyraził zgodę. 

3. Przychodzka Żaneta– wyraziła zgodę. 

4. Salejko Magdalena – wyraziła zgodę. 

5. Wajler – Kielka katarzyna – wyraziła zgodę. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Kandydaci do pracy w Komisji Budżetu i Finansów: 

1. Dokowicz Zofia– wyraziła zgodę.  

2. Góralczyk Henryk – wyraził zgodę. 

3. Jarowicz Jerzy – wyraził zgodę. 

4. Jędras Leszek – wyraził zgodę. 

5. Łapkowski Henryk – wyraził zgodę. 

6. Smorąg Krzysztof – wyraził zgodę. 

7. Woch Cezary – wyraził zgodę. 

8. Zawada Wojciech – wyraził zgodę. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Kandydaci do pracy w Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Góralczyk Henryk– wyraził zgodę. 

2. Jarowicz Jerzy – wyraził zgodę. 

3. Łapkowski Henryk – wyraził zgodę. 

4. Motykiewicz Krystyna – wyraziła zgodę. 

5. Przychodzka Żaneta – wyraziła zgodę. 

6. Sarnowski Janusz – wyraził zgodę. 

7. Smorąg Krzysztof – wyraził zgodę. 

8. Woch Cezary – wyraził zgodę. 

9. Wójtowicz Ewa – wyraziła zgodę. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Kandydaci do pracy w Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego: 

1. Gruszczyński Aleksander – wyraził zgodę. 
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2. Jędras Leszek – wyraził zgodę. 

3. Motykiewicz Krystyna – wyraziła zgodę. 

4. Salejko Magdalena – wyraziła zgodę. 

5. Sarnowski Janusz – wyraził zgodę. 

6. Wajler – Kielka Katarzyna – wyraziła zgodę. 

7. Wójtowicz Ewa – wyraziła zgodę. 

8. Zawada Wojciech – wyraził zgodę. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Prowadzący posiedzenie poinformował, że przewodniczącego komisji rewizyjnej wybiera, 

spośród kandydatów Rada, a jego zastępcę na pierwszym posiedzeniu wybierają, na wniosek 

przewodniczącego, członkowie tejże komisji. Natomiast przewodniczących i zastępców 

pozostałych komisji stałych wybierają na pierwszym posiedzeniu ich członkowie. 

Następnie prowadzący obrady zgłosił i poddał głosowaniu kandydaturę radnego Aleksandra 

Gruszczyńskiego (wyraził zgodę) do powierzenia mu funkcji przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Innych głoszeń nie było. 

Rada Miejska – jednomyślnie 15 głosami „za” – wybrała  Aleksandra Gruszczyńskiego na 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Krzysztof Smorąg sugerował, aby pierwsze posiedzenie Komisji ITRiOŚ, zaplanowane 

na 10.12.2014 r. rozpoczęło się o godz. 9
00

 i ujmowało w porządku obrad dodatkowy punkt dot. 

odbioru końcowego i przekazania do użytkowania zadania inwestycyjnego pn. Kanał Zimny 

Potok – etap II – odbudowa kanału. Inwestorem tego zadania jest Lubuski Zarząd Melioracji 

i Urządzeń Wodnych w Zielonej Górze. Przy odbiorze będą uczestniczyć członkowie tejże 

komisji. Ponadto radny poprosił o rozpoczęcie posiedzenia Komisji BiF 16.12.2104 r. o godz. 

9
00

. 

Przewodniczący Rady przychylił się do w/wym. sugestii i prośby. 

Innych propozycji nie było. 

Ad. 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie składu osobowego stałych komisji Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku. 

Projekt uchwały, wg druku BRM.0006.05.14, odczytał i poddał pod głosowanie prowadzący 

obrady. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Rada Miejska, w obecności 15 radnych, 15 głosami „za” podjęła uchwałę. Przewodniczący 

stwierdził, że Rada – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr II/03/14 w sprawie składu osobowego 

stałych komisji Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Ad. 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie składu osobowego komisji rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku. 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały wg druku: 

BRM.0006.06.14. Rada Miejska w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” podjęła uchwałę. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr II/04/14 w sprawie składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czerwieńsku została jednomyślnie przyjęta. 

Przewodniczący Rady o godz. 10
35

 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 10
45

. 

Ad. 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2014. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały (druk: BRM.0006.08.14 

z 03.12.2014 r. – II wersja), którą odczytała i omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

W tym punkcie obrad Burmistrz Czerwieńska odpowiedział na pytanie radnego K. Smorąga, 

a dotyczące remontu drogi na Osiedlu Słonecznym w Nietkowie, gdyż temat ten jest ujęty 

w zmianach budżetowych. 
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Mieszkańcy Nietkowa podjęli uchwałę o przeznaczeniu z funduszu sołeckiego środków 

finansowych w wys. 18 tyś. zł  na remont drogi. Każdy remont drogi musi być poprzedzony 

dokumentacją techniczną i uzyskaniem pozwolenia na budowę. Do elementu modernizacji 

nawierzchni drogi dochodzi jeszcze zadanie związane z oświetleniem odcinka od ostatniego 

punktu świetlnego Os. Słonecznego w kierunku drogi wojewódzkiej 279. Po rozpoznaniu 

rynku, wśród biur projektowych okazało się, że kwota 18.000 zł jest niewystarczająca. Dlatego 

też w czerwcu br. Rada uchwałą, kwotę tą zwiększyła do 21.000 zł z przeznaczeniem jej na 

wykonanie projektu technicznego. W związku z tym, podpisano umowę, z wyłonionym biurem 

projektowym, który miał najtańszą ofertę i przystąpi do prac projektowych za kwotę 21.000 zł. 

Wystąpiono z wnioskiem do Rejonu Energetycznego o wydanie warunków technicznych na 

usytuowanie 5 punktów świetlnych na tym odcinku. RE wydał takie warunki, z których 

wynikało, że należy ciągnąć linię napowietrzną (od trafostacji stojącej naprzeciw ul. 

Żwirowej). Odcinek ten musiał być zaprojektowany i z własnych środków finansowych 

wykonany. Gmina od tej decyzji odwołała się. Dyrektor RE uwzględnił odwołanie i zmienił 

warunki techniczne. Projektant drogowy borykał się też z rozwiązaniem problemu związanego 

z odprowadzeniem wód opadowych. Z pomiarów biura geodezyjno -kartograficzngo wynikało, 

że czterech właścicieli nieruchomości wykonało cokoły ogrodzeniowe i budynki gospodarcze 

w granicach drogi. Problem ten także rozwiązano. W tej chwili oczekuje się na wydanie 

pozwolenia na budowę. Zgodnie z ustawą prawo o zamówieniach publicznych, zamówienia nie 

można dzielić. W związku z tym, środki finansowe, które zostały zabezpieczone na realizację 

tego przedsięwzięcia w tym roku, należy przesunąć, gdyż do końca tego roku nie będzie można 

przeprowadzić postępowania przetargowego, a więc środki te nie byłyby wykorzystane. 

W przyszłorocznym budżecie zaplanowano, że w pierwszej kolejności będzie wykonana droga 

przy ul. Ks. Zonia w Czerwieńsku, a następnie na Os. Słonecznym w Nietkowie. 

Burmistrz zapewnił, że na najbliższe posiedzenie komisji będzie przygotowany harmonogram 

dot. remontów i  modernizacji dróg gminnych. 

Radny K. Smorąg dziękując za obszerne wyjaśnienie podkreślił, że przyczyny formalne 

spowodowały to, że środki przeznaczone na ten cel w 2014 r. wymuszają konieczność wydania 

tych pieniędzy na inne zadanie. 

Radna Ewa Wójtowicz zapytała burmistrza: czy zmniejszając wpływy w wys. 1600 zł ze 

sprzedaży napojów alkoholowych, zagrożone będzie wykonanie GPRPA? 

Indagowany odpowiedział, że z tego tytułu nie będzie żadnego zagrożenia realizacji programu. 

Kolejne pytanie radnej dotyczyło podatku VAT (nie wpłynęły z tego tytułu środki finansowe 

do budżetu gminy). Czy uzupełnienie tych środków nastąpi z subwencji oświatowej? 

Odpowiedzi twierdzącej udzieliła U. Napierała – Skarbnik Gminy. Podział rezerwy subwencji 

oświatowej, która jest zabezpieczona w 100%, umożliwiła dokonanie takich przesunięć 

w tegorocznym budżecie gminy. 

Radny Wojciech Zawada zapytał o wydatki poniesione na lokalny transport zbiorowy 

i wykonanie alejki w parku za kwotę 17.000 zł. 

Burmistrz wyjaśnił, że kwota ta dotyczy budowy chodnika w Laskach i parku. 

Natomiast wydatki na transport zbiorowy dotyczy „Zielonej Linii”, a mianowicie są to dopłaty 

do ulg przyjętych uchwałą rady. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, 

iż Rada – jednomyślnie - przyjęła uchwałę nr II/05/14 w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Gminy Czerwieńsk na rok 2014. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i  zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk.  

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.07.2014 

z dn. 26.10.2014 r., przedłożył na wniosek Spółki POMAK z 22.10.2014 r., Piotr Iwanus – 

Burmistrz Czerwieńska. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały prowadzący obrady otworzył dyskusję nad tym dokumentem. 

Dyskusja: 

Radna Ewa Wójtowicz zwróciła uwagę, że przed rozplakatowaniem w/w uchwały należy 

uporządkować słupy ogłoszeniowe, które zaklejone są plakatami wyborczymi. 

Radny Krzysztof Smorąg zapytał: czy można obniżyć taryfy i opłaty za wodę, na prośbę 

mieszkańców Nietkowa wyrażonej w uchwale zebrania wiejskiego. 

Burmistrz wyjaśnił, że w tej kwestii wysłano odpowiedź, która otrzymał sołtys Nietkowa 

i biuro rady. 

W tym miejscu prowadzący obrady, odczytał pismo w przedmiotowej sprawie, adresowane do 

sołtysa Nietkowa i wiadomości przewodniczącego Rady Miejskiej w Czerwieńsku. Pismo 

w imieniu burmistrza podpisała Sekretarz Gminy (BRM.0004.01.2014 z 27.11.2014 r.). 

Ponadto burmistrz wyjaśnił, że nie można łączyć wniosków i uchwały zebrania wiejskiego 

z taryfą wodno – ściekową, które przygotowuje przedsiębiorstwo wodociągowo – 

kanalizacyjne. Zgodnie z prawem, każdy właściciel nieruchomości, który ma podpisaną umowę 

na dostarczanie wody i odprowadzanie nieczystości płynnych, może indywidualnie domagać 

się za dostarczanie złej jakości wody obniżenia jej ceny. 

Prezes Zarządu Spółki POMAK Tomasz Frąckowiak wyjaśnił, że w każdym przypadku na 

udokumentowane roszczenia będą udzielane rabaty. 

Z wyników badań wynika, że jakość wody, po zastosowaniu technologii płukania i czyszczenia 

sieci – znacznie się poprawiła. Próbki wody w Nietkowie badane są raz w miesiącu. Ostatnie 

badanie przeprowadzono 24.11.2014 r. SANEPID stwierdził, że woda przydatna jest do 

spożycia. 

Radny K. Smorąg zwrócił uwagę, że wyniki badań zbyt rzadko są podawane do publicznej 

wiadomości. 

O godz. 11
35

, usprawiedliwiając się, obrady opuścił radny Jerzy Jarowicz. 

W posiedzeniu uczestniczy 14 radnych. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Prowadzący obrady stwierdzając wyczerpanie dyskusji, projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę. Prowadzący 

stwierdził, że Rada – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr II/06/14 w sprawie zatwierdzenia taryf 

i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie 

Czerwieńsk. 

Przewodniczący Rady o godz. 11
40

 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11
50

. 

Ad. 8 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych w punkcie 2 udzielił Piotr Iwanus 

– Burmistrz Czerwieńska. 

1. Radna E. Wójtowicz – uzupełnienie pobocza przy ul. Bocznej. 

W poniedziałek pracownicy, którzy zajmują się utrzymaniem i naprawą dróg dokonają 

przeglądu tego odcinka. Zostanie określony zakres prac niezbędny do wykonania. Na ten cel 

należy wyasygnować środki finansowe. Jeżeli zadanie to będzie możliwe do wykonania 

w ramach bieżącego utrzymania dróg, to w przyszłym roku przystąpi się do jego wykonania. 

Zakup koszy przy obiektach użyteczności publicznej. 

Kosze będą sukcesywnie uzupełniane. 
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2. Interpelacja radnego H. Góralczyka będzie przekazana do Marszałka i Przewodniczącego 

Sejmiku Województwa Lubuskiego. 

3. Radny K. Smorąg - sprawa budowy drogi na Os. Słonecznym w Nietkowie została 

wyczerpana w punkcie 6. 

4. Interpelacja radnego C. Wocha: 

a/ w sprawie cmentarza w Sycowicach. 

Zadanie dot. budowy cmentarza w Sycowicach było już wdrożone do realizacji. Poniesiono na 

ten cel pewne koszty związane z opiniami SANEPID i badaniami gruntu. Wniosek sołtysa 

w tej sprawie został oprotestowany przez mieszkańców. W listopadzie pojawił się kolejny 

wniosek wskazujący inną działkę na usytuowanie cmentarza w Sycowicach. Nie chcąc narażać 

budżetu gminy na koszty związane z rozpoczęciem prac, wystosowano odpowiedź do sołtysa, 

z której wynika, że dopóki mieszkańcy Sycowic nie podejmą uchwały zebrania wiejskiego 

w sprawie utworzenia cmentarza, to żadne decyzje w tej sprawie nie będą podejmowane. 

Po przedłożeniu takiej uchwały, Rada zadecyduje o tym, czy należy wyasygnować  w budżecie 

odpowiednie środki finansowe na ten cel. 

b/ w sprawie wykonania przyłącza wodociągowego dla dwóch rodzin w Sycowicach. 

Zgodnie z ustawą, każdy wykonuje przyłącze wodociągowe na swój koszt i we własnym 

zakresie. Rodziny wymienione w piśmie są najemcami lokali, którzy nie ponoszą kosztów za 

najem lokali  mieszkalnych. Jeżeli rodziny te korzystają z pomocy OPS, to sprawa ta będzie do 

tej instytucji przekazana, celem rozważenia możliwości przyznania zapomogi celowej na to 

zadanie. 

c/ w sprawie planu budowy dróg i chodników we wsiach Zaodrzańskich. 

Plan remontów dróg gminnych będzie przedłożony komisjom stałym rady. 

 5. Radny W. Zawada w sprawie wyrównania drogi przy ul. Składowej 5a w Czerwieńsku 

otrzyma odpowiedź pisemną. 

Kolejne pytanie dotyczyło zatoki autobusowej. 

Rada podjęła uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czerwieńsk. W związku z tym, będą prowadzone konsultacje i wówczas 

będzie można wprowadzać propozycje dot. rozwiązań komunikacyjnych, a także wykonania 

nowych zatoczek, pod warunkiem, że będzie na to zadanie odpowiednie miejsce. 

Rozważa się możliwość wykonania ciągu pieszego wraz z zatoką autobusową w kierunku 

ul. Składowej 6 i dalej, aż do firmy Hamer. 

Ad. 9 

Komunikaty, wnioski, opinie. 

Przewodniczący obrad przekazał następujące komunikaty, a dotyczące: 

1. Terminarza i tematyki III sesji, która odbędzie się 30.12.2014 r. (zgodnie z planem 

pracy rady na 2014 r.). 

2. Pierwsze posiedzenia komisji stałych rady odbędą się w dniach: 10, 12, 15 i 16 grudnia 

br. 

3. Pisma Burmistrza Czerwieńska (do wiadomości przewodniczącego Rady) adresowane 

do Pani sołtys Nietkowa dot. uchwały zebrania wiejskiego z 13.03.2014 r. w sprawie 

wniosku o dokonanie zmian w uchwale nr XXIV/254/13 Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku z dnia 30 października 2013 r. w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie 

Czerwieńsk (pismo BRM.0004.01.2014). Pismo wpłynęło do Rady 01.12.2014 r. 

4. Pisma Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze, adresowane do Burmistrza 

Czerwieńska (do wiadomości Przewodniczącego RM w Czerwieńsku) z dnia 

26.11.2014 r. w sprawie odtworzenia drogi nr 278, po zakończeniu budowy kanalizacji 

sanitarnej na terenie „zaodrzańskim” (BRM.0004.02.2014 – 02.12.2014 r.). 

5. Korespondencji PP. Jacka i Mariusza Dudkowiaków z dnia 09 września 2014 r. 

w sprawie obniżenia stawek podatku od nieruchomości w części dot. budynków lub ich 
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części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej. Pismo 

adresowane jest do Rady Miejskiej w Czerwieńsku (BRM.0004.03.2014 - 03.12.2014r.) 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawa została przekazana do opinii komisjom 

stałym rady, o czym powiadomiono pisemnie doradcę prawnego, wskazanego w w/w 

piśmie. 

Rada w przedmiotowej sprawie wypracuje wniosek na następnej sesji. 

W tym punkcie obrad głos zabrali: 

P. Tadeusz Skowroński – przewodniczący SMM Czerwieńsk zaprosił na Turniej Piłki 

Siatkowej, który odbędzie się 24.01.2015 r. w Hali Sportowej „Lubuszanka”. 

P. Ryszard Napierała – członek Rady Działalności Pożytku Publicznego Województwa 

Lubuskiego – wypowiedział się na temat działalności organizacji pozarządowych oraz 

o projekcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania 

Gminnej Rady działalności Pożytku Publicznego w Czerwieńsku, który poddany był 

konsultacji. 

Ad. 10 

Ustalenie treści protokołu z I  sesji. 

Prowadzący posiedzenie poinformował, że protokół z przebiegu I sesji Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku był wyłożony do wglądu. W związku z tym, prowadzący poprosił o zgłaszanie 

uwag lub wniosków, co do treści tego dokumentu. 

Uwag nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku braku uwag, protokół z I posiedzenia Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku staje się obowiązującym. 

Ad. 11 

Zakończenie obrad II sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Leszek Jędras - przewodniczący Rady, wypowiadając 

słowa: „Zamykam obrady II sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku” o godz. 12
40

 zamknął 

posiedzenie. 

 

Protokół sporządziła:  Sekretarz obrad:  Przewodniczący   

       Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

Alina Juncewicz  Henryk Góralczyk      

Inspektor ds. rady      Leszek Jędras 


